
  
  
 

 

 
 
 
Interpellation 

 
Kommer Tinnerbäcksbadet bevaras? 
 
Under april 2019 presenterade kultur- och fritidsförvaltningen en utredning om 
Tinnerbäcksbadets framtida utformning. Bakgrunden är det uppdrag om att rusta 
och bevara badet som gavs av det dåvarande S, MP, L-styret under föregående 
mandatperiod. Utredningen pekar ut två alternativa vägar framåt, antingen att bevara 
Tinnerbäcksbadet och rusta upp badsjön, eller att lägga igen sjön och omvandla 
området till en park. 
 
För oss socialdemokrater är det en självklarhet att Tinnerbäcksbadet ska bevaras. 
Tillsammans med en centralt belägen simhall, och en 50-metersbassäng som 
möjliggör tävling utomhus, är Tinnerbäcksbadet en unik miljö som knappt går att 
hitta på andra platser i Sverige. Här har generationer av Linköpingsbor tillbringat 
varma sommardagar i en stad som erbjuder väldigt mycket, men inte särskilt många 
badplatser nära staden. Den rollen kan och bör Tinnerbäcksbadet spela även i 
framtiden. Anläggningen innehåller dessutom flera vackra byggnader från 1930-talet 
och framåt som är väl värda att bevaras. 
 
Hittills har den styrande alliansen inte gett något svar på vilken inriktning man avser 
välja och diskussionernas vågor går, av förklarliga skäl, höga bland Linköpingsborna. 
Många har visat sitt engagemang för att Tinnerbäcksbadet ska bevaras. Ingen vinner 
på att Linköpingsborna känner oro över en såhär viktig fråga eller att besked fördröjs 
onödigt länge.  
 
Med det som bakgrund frågar vi ansvarigt kommunalråd: 
 
• Kommer Linköpings alliansstyre bevara Tinnerbäcksbadet? 
 
• Om ja, hur kommer Allians för Linköping verka för att den långa stängning av 

badet som renoveringen innebär kortas? 
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